
Zpráva o činnosti za rok 2014 

Znovu po roce zdravím všechny příznivce kopané. Letošní zpráva bude mírně odlišná od těch 

předchozích. Chtěl bych shrnout fungování klubu za uplynulé cca. tři roky. Myslím, že jsme 

vytvořili tým, který dokázal a zcela určitě ještě dokáže ledacos. Zejména se jedná o několik 

málo věcí, které dělají dnešní kynšperský fotbal. 

- ač se čas od času potýkáme s drobnými neporozuměními, máme u jednotlivých 

mužstev lidi, kteří tvoří realizační tým pro to které mužstvo, což je pro fungování 

velmi podstatné 

- dokážeme spolu spíš více, než méně komunikovat a proto si třeba i pomoci; mužstva 

spolu daleko více spolupracují 

- zejména kádry dospělých jsou více méně stabilizované a máme velký potenciál 

v mládeži 

- máme přímou vazbu na TJ, což nám v minulosti chybělo 

- máme M. Munku, bez kterého by řada věcí nebyla, máme J. Sassmanna, který zvládá 

více než dobře pozici správce a onu přímou vazbu na TJ 

- řada hráčů má vysoké sebevědomí, což je velmi dobře pro hru a tým, ale na druhé 

straně to má pramálo vlivu pro chod celého oddílu 

Chybí nám tedy na druhé straně něco ? Podle mě ano…. je to obětavost v pomoci druhým, je 

to pocit sounáležitosti s oddílem (prakticky visí převážná část všeho na výboru a několika 

málo lidech okolo), je to možná i trochu pokora (kdyby byla trocha pokory, našlo by se i mezi 

hráči více těch, kteří jsou ochotni pomoci). A v čem alespoň bych uvítal tuto pomoc ? Nebrat 

vše, jako naprostou samozřejmost a přičinit se svým dílem o fungování celku – členské 

příspěvky jsou největším problémem vždy u těch, kteří jsou z 90% zaměstnaní, několik málo 

hodin brigád je mnohdy velkým svárem, přijít např. odpískat 1-2 turnaje mladých do haly 

zůstává na výboru, ale peníze ze zisku jdou do celého oddílu.  

Přesto všechno výbor děkuje za odváděné výkony. V mládeži máme velký potenciál a 

hlídejme si ty kluky, jednou budou oporou buď herní nebo finanční. Žáci a dorost je tak 

trochu velká neznámá a přechod do puberty a zvýšení zájmu o něco jiného, než o hraní si 

venku nebo u počítače sebou přináší některé problémy. B mužstvo si „žije“ svým životem a 

od příchodu J, Tomsové má svůj týmový řád a náíboj. Kluci se zlepšují a někteří z nich se již 

„propracovávají“ do A mužstva, což je velmi dobře. A mužstvo vykopalo soutěž, která 

Kynšperku sluší a patří, což je vidět na zájmu diváků. 

Výbor oddílu dělá vše pro to, aby oddíl fungoval, aby se podařilo zajistit vše, co mužstva 

potřebují, což se převážně daří – hráči, technické zázemí apod. Je však min. jedna věc, která 

má a bude mít velký dopad na fungování celého oddílu. Snaha TJ o „odstřihnutí“ oddílu a 

jeho osamostatnění. Osobně tento krok doporučuji, ale až poté, kdy se s TJ vyjasní: 

1) způsob převodu či délka výpůjčka majetku      

2) vyřízení kolaudace klubovny 

3) termín a s tím spojené vypořádání financí poskytovaných městem 

4) jasný a pochopitelný přehled o výnosech a nákladech oddílu (energie, mzdy, revize 

atd.) 



…..a v neposlední řadě s tím související je nutné mít skupinu lidí, která bude ochotna vzít na 

sebe odpovědnost za vznik, vedení, existenci a hospodaření oddílu. Za současného stavu to 

považuji spíše za více než méně složité.    

Děkuji tedy všem za spolupráci a sportovní výkony a přeji na druhou stranu hodně osobních i 

sportovních úspěchů.  

V poslední řadě oznamuji, že dnem 31.1.2015 rezignuji na jakoukoliv pozici v oddíle. Bude-li 

zájem, budu se nadále s A. Pospíšilem starat o některé finance oddílu, budu se snažit finance 

pro oddíl sehnat, ale nechci již dále být s oddílem spojován. Co mě k tomu vede ? 

1) postoj některých „pseudofanoušků“, kteří mají možná podporu u hráčů, ale již nikoliv 

u mne a výboru; jejich osobní invektivy považuji za urážlivé a některé pro oddíl 

nedůstojné – myslím, že na některé bude oddíl i nadále doplácet, neboť jim chybí ona 

sounáležitost s oddílem, jsou sami sebou a na oddíle jim vlastně vůbec nezáleží 

2) postoj některých členů výboru TJ vůči mé osobě je více než nevstřícný až odmítavý a 

vůči oddílu je velmi nečitelný až neefektivní 

3) postoj některých hráčů dospělých vůči výboru a možná i mě považuji za nepartnerský 

a ne zrovna týmový 

Suma sumárum to jsou důvody, proč jsem se rozhodl tak, jak jsem se rozhodl. Za poslední 

roky mě stál kynšperský fotbal dost peněz a jen málokdo ze stávajících funkcionářů nebo 

hráčů to může říct taky. Ano, nikdo mě nenutil, dělal jsem to proto, že jsem chtěl a stejně tak 

toto svoje rozhodnutí dělám proto, že chci. Rád se přijdu podívat, jako fanoušek a příznivec 

kynšperského fotbalu.     

     


